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ZAPISNIK 
S 42. SJEDNICE VMO POTOK 

 
42. sjednica VMO Potok održana je 26.08.2022. (petak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice.  
2. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu za čišćenje šahti za oborinske vode u ulici Milana 
Butkovića (obzirom da je ista sada zatvorena za promet) koja je proslijeđena Odjelu 
za komunalni sustav. Izdan je nalog za čišćenjem slivnika oborinske odvodnje na 
navedenom lokalitetu tvrtki „Vodovod i Kanalizacija“ d.o.o. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu za orezivanje grana u ulici M. Butkovića koja je 
proslijeđena Odjelu za komunalni sustav.  
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 Vijeće je zaprimilo molbu za hitnu sanaciju stjenskog pokosa iznad zgrade Potok 9 
jer se kamenje odronjava na ulaz i terasu što je vrlo opasno. Odjelu za komunalni 
sustav poslan je zahtjev za hitan izvid i sanaciju. 

  
 Vijeće je ponovno raspravljalo o problemu nedovoljnih parkirnih mjesta za stanare 

koji se dodatno povećao zatvaranjem parkirališta u ulici M. Butkovića dužim od 
najavljenog, kao i u Cambierievoj ulici uz najavu da će se isto ubrzo proširiti i na 
ulicu Z. Petranovića.  Također je zaprimljeno više molbi stanara za donošenje hitnog 
rješenja. Temeljem navedenog Vijeće MO Potok je zatražilo mogućnost privremenog 
parkiranja za stanare s povlaštenim kartama na parkiralištu Benčić za vrijeme 
odvijanja radova, ali je Rijeka Plus odbio zahtjev uz objašnjenje da stanari mogu 
parkirati u ostalim ulicama zone Zapad i HŽ Žabica. 

 
AD 2 
 
   Zaključak: 
 

 Potrebno je uputiti dopis Rijeka Plusu da se omogući slobodan ulaz na dječje 
igralište u ulici J. Završnika. 
 

 Potrebno je zatražiti orezivanje grana stabala u parku J. Završnika. 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


